
Beste Griffier, 
 
Graag brengen wij onderstaande correspondentie van ons bestuur met het College van B&W onder de 
aandacht van de gemeenteraad. Wij verzoeken u deze bij de raadsstukken te voegen voor de 
eerstvolgende raadsvergadering. 
Alvast dank voor de te nemen moeite. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens het bestuur van Belangenvereniging de Oranjebuurt e.o. 
Ciska Pittie  
Voorzitter 
 

 
Geachte burgemeester en wethouders, 
 
  
Wat wij opmaken uit uw antwoord op onze vraag (zie mail dd 13-11-23) of de herinrichting (met 
nieuwe bestrating en beplanting)  van de Oranjebuurt door zal gaan, is dat het allemaal op losse 
schroeven staat. 
U schrijft: “We gaan daarom de projectopdracht herzien”. Dit klinkt ons helaas bekend in de oren 
en hebben wij al meerdere keren sinds de eerste aanzet in 2018 gehoord. 
En verderop staat in de tekst dat de raad nog minstens 2 keer goedkeuring moet gaan geven 
aan het nieuwe project.  
Wij denken dat u ons niet durft te zeggen dat er geen geld is voor een herinrichting (met nieuwe 
bestrating en beplanting). Er wordt waarschijnlijk wel iets met een riool gedaan en vervolgens 
zullen de straten weer dicht gemaakt worden en verder niet.  
 
Of kunt u ons in de Kadernota 2024-2027 het tegendeel aanwijzen? 
  
Kunt u ons geruststellen in een korte zin dat de herinrichting mét nieuwe bestrating en 
beplanting zal plaatsvinden?  
  
De staat van de straten en stoepen is inmiddels bedroevend slecht, en er zijn sinds 2018 al 
meerdere bomen in de buurt gerooid, die bij de beloofde herinrichting vervangen zouden 
worden.   
Er zijn dringende verbeteringen nodig: als voorbeeld wil ik het volgende noemen: rechtsaf 
slaand vanuit de Prinses Beatrixstraat (zuidzijde) richting Zeist kom je een varkensrug tegen. 
Het is onmogelijk om deze bocht te nemen en op de juiste weghelft te blijven. Er is al 
herhaaldelijk door betrokken buurtbewoners gevraagd om deze varkensrug te verwijderen. 
Wordt hier gewacht op de totale herinrichting of op een ongeval?  
  
Wat betreft uw laatste alinea over weer een nieuwe persoon als contactpersoon voor onze wijk 
(Dhr. Ganzevles): Wij weten niet beter dan dat de heer Hogeveen de projectleider is én ons 
aanspreekpunt. Waarom zouden we dan met Dhr. Ganzevles moeten gaan kennismaken? 
  
Wij wachten op concrete antwoorden op bovenstaande vragen. 
  
met vriendelijke groet, 
 
Namens het bestuur van Belangenvereniging de Oranjebuurt e.o. 
Mart Zijlstra 
Secretaris 
 


